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Referat generalforsamling Yamaha XJ Club Danmark d. 23.5.15. 

1. Valg af dirigent. 
Forsamlingen foreslår Tonni, der stadig er i fin form fra de seneste år. 
Tonni blev valgt som dirigent. Han oplæser dagsordenen, der godkendes. 

2. Bestyrelsens/formandens beretning. 
Formanden kom i sin beretning bl.a. ind på: 

• Klubbens aktiviteter i løbet af 2014. 

• QR-kode og klub-kage. 

• Ikke stor aktivitet på hjemmesidens medlemsforum, men til gengæld fin aktivitet på 
klubbens Facebook gruppe siden. 

• Bestyrelsens planlagte aktiviteter i 2015. 

• Alle medlemmer opfordres til at hjælpe med til at lave ture og arrangementer. 
Beretningen blev taget til efterretning af generalforsamlingen. 

3. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab og budget for 
kommende år. 
Regnskabet og status blev gennemgået af kassereren og godkendt af generalforsamlingen. 
Budgettet blev gennemgået af kassereren og godkendt af generalforsamlingen. 
Under budgettet blev der efter generalforsamlingens ønske afsat et større beløb til tur-træf 
omkostninger/årsafslutningen. 

4. Fastsættelse af kontingent. 
Generalforsamlingen besluttede følgende: 
Kontingentet fastsættes uændret til 100 kr. for kalenderåret 2016. 

5. Indkomne forslag. 
Ingen indkomne forslag. 

6. Valg i henhold til § 6 stk. 2 og 3. 
Tonni er villig til genvalg til bestyrelsen og dermed også som næstformand. 
Leif ønsker ikke genvalg til kassererposten. 
Sonja F. H. Klugmann blev enstemmigt valgt til kasserer og medlem af bestyrelsen. 

7. Valg af bestyrelsessuppleanter. 
Alf Jensen blev valgt som 1. suppleant. 
Gert Bøje blev valgt som 2. suppleant. 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
Gunnar Kanstrup blev genvalgt som revisor. 
Leif Mørk blev valgt som revisorsuppleant. 
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9. Eventuelt. 

• Formanden luftede et ønske om at flytte tidspunktet for afholdelse af klubbens ordinære 
generalforsamling fra forår til efterår, så generalforsamling og årsafslutning kan falde på 
samme tidspunkt. Der blev sammen med fordele ved flytning af generalforsamlingen drøftet 
en ændring af regnskabsåret. Alt dette vil kræve vedtægtsændringer besluttet på en 
ekstraordinær generalforsamling i efteråret 2015 eller på næste ordinære generalforsamling i 
2016. De nuværende vedtægters § 5 stk. 8 har imidlertid uklarheder i formuleringen med 
henblik på indkaldelse til en ekstraordinær generalforsamling. Derfor skal der også laves 
vedtægtsændringer før en evt. ekstraordinær generalforsamling. Iben påtog sig at forestå 
koordineringen og udkastet til vedtægtsændringer og -justeringer. Alle medlemmer 
opfordres til at hjælpe med forslag til vedtægtsændringer til næste ordinære 
generalforsamling i 2016. 

• Kort gennemgang af de sidst nye funktioner på klubbens hjemmeside. 


